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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 23.08.2023, în ședința extraordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, convocată 

prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 217 din 22.08.2023 

 

 

Doamna Doina Federovici: 

Buna ziua, distinși colegi! 

Domnule secretar, cred că suntem în cvorum și am putea începe? 

 

Domnul Marcel Stelică Bejenariu: 

Da, doamna președinte, avem cvorum de ședință, sunt prezenți 30 de membri ai Consiliului 

Județean. (Absenți: dl Andrici Cristian, dl Aroșoaie Lucian-Dinu, dl Vrajotis Lazăr Claudiu) 

 

Doamna Doina Federovici: 

Bine. Mulțumesc! 

Distinși colegi, propun să începem sedința extraordinară de astăzi. 

Vă anunț că ședința este publică și că va fi transmisă pe canalul de Youtube al Consiliului 

Județean Botoșani.  

Așa după cum v-a informat domnul secretar general, suntem în cvorumul de ședință și vă mai 

spun doar că participă la şedinţa noastră de astăzi, așa după cum se vede, domnul secretar general al 

județului, precum și doamnele și domnii directori din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean. 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un proiect de hotărâre. Urgența propunerii spre 

aprobare plenului Consiliului Județean Botoșani a acestui proiect de hotărâre rezidă din faptul că data de 

închidere a platformei pentru depunerea dosarelor de finanțare este 25 august 2023. 

Menționez că există avize favorabile de la comisiile de specialitate pentru proiectul de hotărâre 

înscris pe ordinea de zi. 

 

Așa cum am procedat și la ședințele anterioare, vă prezint proiectul de hotărâre, urmează 

discuțiile, dacă sunt și apoi supunem la vot atât ordinea de zi, cât și proiectul de hotărâre, iar 

dumneavoastră vă veți exprima cu vot „pentru”, „împotrivă”, sau dacă există cineva care se abține.  

 

Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului Modernizare sisteme informatice – Spitalul 

Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani, a cheltuielilor legate de proiect și a Acordului de 

Parteneriat între Unitatea Administrativ Teritorială - Judeţul Botoşani şi Spitalul Județean de Urgență 

„Mavromati” Botoșani (Proiect nr. 164 din 22.08.2023) 

Prin urmare, Spitalul Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani depune proiectul, în cadrul 

Planului Național de Redresare și Reziliență (PNRR) - Investiții în sistemele informatice și în 

infrastructura digitală a unităților sanitare publice.  

Investițiile au ca scop contribuția directă la îmbunătățirea calității serviciilor medicale, o mai 

bună administrare și management al serviciilor de sănătate, respectiv înlocuirea, acolo unde este cazul, a 

infrastructurii IT a spitalelor publice din România, dar și evoluția către noile sisteme de date și 

infrastructură digitală. 
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Valoarea totală eligibilă a proiectului este în cuantum de 3.806.267,16 lei (inclusiv TVA), 

calculată conform cap. 2.4 din Ghidul specific - Valori maxime ale bugetului. 

În conformitate cu cerințele ghidului de finanțare, se aprobă contribuția proprie în proiect a 

Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani, reprezentând achitarea tuturor cheltuielilor 

neeligibile ale proiectului. 

De asemenea, sumele reprezentând cheltuieli conexe ce pot apărea pe durata implementării 

proiectului se vor asigura din bugetul propriu județean, prin Spitalul Județean de Urgență „Mavromati” 

Botoșani. 

În acest sens, se vor asigura toate resursele financiare necesare implementării proiectului în 

condițiile rambursării/decontării ulterioare a cheltuielilor din instrumente structurale. 

Vă rog să interveniți, dacă sunt dezbateri cu privire la proiectul prezentat. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Domnule Nichiteanu, închideți microfonul pentru că nu se aude doamna președinte.  

 

Doamna Mirela Saucă: 

Bună ziua, dragi colegi! Ați spus, doamna președinte, că putem interveni? 

 

Doamna Doina Federovici: 

Pe proiect. 

 

Doamna Mirela Saucă: 

Pe proiect, evident.  

 

Doamna Doina Federovici: 

Vă rog. 

 

Doamna Mirela Saucă: 

Astăzi probabil că vom aproba cu toții acest proiect de hotărâre care va aduce Spitalului Județean 

un sistem informatic foarte performant, este foarte bine. Pe lângă multele și consistentele investiții în 

Spitalul Județean evident că așteptările noastre sunt ca și calitatea actului medical să crească. Din păcate 

s-a întâmplat nenorocirea care ne-a cutremurat pe toți, iar rugămintea noastră este ca luni, la ședința 

ordinară de Consiliu Județean, să avem pe masa de lucru un raport a ceea ce s-a întâmplat, un raport 

concret și coerent a ceea ce s-a întâmplat la Maternitatea Spitalului Județean, un raport care să conțină și 

ceea ce a făcut concret executivul Consiliului Județean în acest sens, legat de acest subiect. Se pare că 

trebuie să ne mobilizăm cu toții pentru a rezolva o situație care, din păcate, trenează. Nemulțumiri la 

adresa Spitalului Județean au mai fost și pentru a ne putea implica în rezolvarea acestei situații trebuie să 

știm de fapt de unde plecăm.  

Deci, vă rugăm frumos ca luni să primim aceste informații pe care le-am solicitat. Vă 

mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Doamna consilier, astăzi la ora 10:30 Spitalul Județean de Urgență are o conferință de presă și 

pune la dispoziția opiniei publice și a noastră datele care derivă din cercetarea administrativă și tot ceea 

ce s-a întâmplat. 
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Deci, probabil ieșim din această ședință și veți vedea și dumneavoastră comunicările făcute în 

conferința de presă a Spitalului Județean. Spitalul Județean a fost extrem de transparent în toată această 

perioadă, începând din ziua de vineri am luat toate măsurile, atât cât ne permite nouă cadrul legal, pentru 

elucidarea acestui caz, am cerut și în această dimineață, într-o conferință de presă, tot ceea ce ne stă nouă 

în putință ca for administrativ al județului Botoșani, vis-a-vis de elucidarea acestui caz și ce să spun mai 

mult decât atât? Să ne dea Bunul Dumnezeu înțelepciune în continuare, pentru că botoșănenii nu merită 

un astfel de tratament din partea unor cadre medicale. Mulțumesc! 

 Dacă nu mai sunt alte intervenții, voi supune la vot ordinea de zi și proiectul de hotărâre. Vă 

rog, domnule secretar să faceți apelul nominal.  

 

Domnul Marcel Stelică Bejenariu: 

Da, doamna președinte. Încep apelul nominal.  

Vă rog să votați dumneavoastră. – Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Domnul Birta Dorin? – Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Domnul Dăscălescu Corneliu Bogdan? – Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Doamna Abăcioaei Rodica? - Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Domnul Alecsandru Gabriel Augustin? - Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Doamna Andrei Cristina Andreea?  – Vot „pentru” ordinea de zi și vot „pentru” proiectul de 

hotărâre  

Domnul Andrici Cristian? Este absent. Nu răspunde.  

Doamna Aramă Daniela?  – Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Doamna Breșug Cristina? – Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Domnul Deleanu Constantin Dan? -  Vot „pentru” ordinea de zi și pentru proiectul de hotărâre 

Domnul Galan Gabriel? – Vot „pentru”  

Domnul Gavrilaș Doru Costel? – Vot „pentru” ordinea de zi și vot „pentru” proiect 

Domnul Gireadă Ionuț? - Vot „pentru”  

Doamna Guraliuc Elena Ramona? - Vot „pentru” ambele proiecte  

Doamna Holca Agnes Mihaela - Vot „pentru”  

Doamna Hrimiuc Galia? – Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” proiectul de hotărâre 

Domnul Hrimiuc Liviu? - Vot „pentru” ambele 

Doamna Hrițcu Lafontain Mihaela? – Vot „pentru” ambele puncte 

Doamna Jurgiu Mioara Paula? - Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 

Domnul Manolache Ciprian? – Vot „pentru” ordinea de zi și pentru proiectul de hotărâre 

Domnul Marian Sergiu? – Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” proiectul de hotărâre  

Doamna Marocico Floarea? - Vot „pentru” ordinea de zi și vot „pentru” proiectul de hotărâre 

Domnul Maxim Ovidiu-Constantin? - Vot „pentru” ambele puncte 

Domnul Nazare Gheorghe? - Vot „pentru” ambele puncte 

Domnul Nichiteanu Tiberiu-Leonard? Domnule Nichiteanu? Nu răspunde. 

Domnul Olaru Cătălin Cristian? - Vot „pentru” ordinea de zi și pentru proiectul de pe ordinea 

de zi 

Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai? - Vot „pentru” ordinea de zi și vot „pentru proiectul 

de hotărâre 

Domnul Pintilei Grosu Cristian? - Vot „pentru”  

Doamna Saucă Mariana Mirela? - Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” proiectul de hotărâre 

Domnul Țâmpău Andron? -  Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” proiectul de hotărâre 

Doamna Vaipan Raluca? - Vot „pentru” ordinea de zi și proiectul de hotărâre 
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Domnule Nichiteanu, dacă mă auziți, votați? Nu mai răspunde. 

Doamna președinte, proiectul a fost adoptat cu 29 de voturi „pentru”. 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule secretar general! Declar ședința închisă.  

Vă mulțumesc tuturor pentru participare. 

 

 

 

PREȘEDINTE, 

Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

 

SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

     

 

      Întocmit, 

                                          Inspector, 

            Marilena Miron 

 


